
 

Αθήνα, 30 Δεκεμβρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

Θέμα: «Αδιαφορία της Πολιτείας για τη μεταφορά των μαθητών Ρομά από τον 

καταυλισμό Τσαΐρια Περαίας προς το σχολείο τους» 

Η καθημερινή μεταφορά 35 μαθητών Ρομά, νηπιακής, παιδικής και εφηβικής 

ηλικίας,  από τον καταυλισμό Τσαΐρια Περαίας που διαμένουν προς τα σχολεία τους 

είναι στην κυριολεξία μία καθημερινή περιπέτεια. Η πλησιέστερη στάση των 

λεωφορείων απέχει 1.5 km από τον καταυλισμό, απόσταση, την οποία ειδικά οι μικροί 

μαθητές πρέπει να διανύσουν με τα πόδια τους. Το δε πρωϊνό λεωφορείο έρχεται κατά 

τις 9 με αποτέλεσμα οι μαθητές να χάνουν την πρώτη και ενίοτε και τη δεύτερη ώρα 

των μαθημάτων, αφού αυτά ξεκινούν στις 8.10 π.μ. Αναγκαστικά, οι μαθητές 

μεταφέρονται από τους γονείς τους στις καρότσες των αγροτικών αυτοκινήτων τους, 

με ότι αυτό συνεπάγεται για την ασφάλεια των παιδιών.  

Σύμφωνα με σχετική απάντηση του Τμήματος Απασχόλησης και Υποστήριξης 

της Εκπαίδευσης, της Διεύθυνσης Ανάπτυξης της Μητροπολιτικής Ενότητας 

Θεσσαλονίκης της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας, όλοι οι μαθητές μετακινούνται 

με μισθωμένα λεωφορεία μέσω της διαδικασίας των δημοσίων συμβάσεων για τα 1ο, 

3ο , 6ο, 8ο νηπιαγωγεία, τα 1ο, 2ο, 3ο, 4ο, 5ο Δημοτικά Σχολεία και το 2ο Γυμνάσιο 

Περαίας. Ωστόσο, από την απάντηση δεν προκύπτει πως θα λυθεί το πρόβλημα ώστε 

οι μαθητές, ειδικά των μικρότερων ηλικιών, να μην χρειάζεται καθημερινά να διανύουν 

1,5 Km για να πάνε στη στάση του λεωφορείου και να βρίσκονται έγκαιρα στις σχολικές 

αίθουσες για την παρακολούθηση των μαθημάτων. 

 Επειδή είναι γνωστό ότι η επίσημη πολιτεία θέλει να φέρει τα παιδιά Ρομά από 

τους δρόμους στα σχολεία και από την παιδική εργασία στην εκπαίδευση και για αυτό 

έχουν εκπονηθεί και εξαιρετικά πανεπιστημιακά προγράμματα παρέμβασης στις 

τοπικές κοινωνίες.  

Επειδή στόχος δεν είναι μόνο η εγγραφή αλλά και η συστηματική φοίτηση και 

η καλή επίδοση στο σχολείο, ειδικά όσον αφορά την υποχρεωτική εκπαίδευση, γιατί με 

την εκπαίδευση καθίσταται δυνατή και η προοπτική της ένταξης των παιδιών και όχι ο 

αποκλεισμός. 

Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός  

Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί ώστε τα μισθωμένα λεωφορεία να 

παραλαμβάνουν τους μαθητές πλησίον του καταυλισμού και σε ώρα που θα 

επιτυγχάνεται η έγκαιρη μετάβασή τους στα σχολεία κατά την πρωινή έναρξη 

των μαθημάτων; 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Γιαννούλης Χρήστος 
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Αγαθοπούλου Ειρήνη - Ελένη 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος Χρήστος 

Βαγενά Άννα 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Κόκκαλης Βασίλειος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης  

Φωτίου Θεανώ 

Χρηστίδου Ραλλία 




